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Slruclurele qq n po k eenzoo mheidsbestrijding

Motie CDA HILVERSUM I I juli 2018 Nummer M18/64

Ondenrerp: Structurele oonpok eenzoomheidsbestrijding

De rood von de gemeente Hilversum, in vergodering b'rjeen op I I juli20l8,

Overwegende dot:
. ruim 8%von de Hilversummers ernstig eenzoom is (bron: GGD) en dot uit de Monitor Hilversum 2017 blükt

dot de eenzoomheid in Hilversum ís toegenomen;
o het ontzettend schrijnend is dot zoveel mensen in ons dorp zich ernstig eenzoom voelen;
o er in 201ó en 2017 diverse bijeenkomsten z'rjn georgoniseerd gericht op ontmoeting in de buud;
. eenzoomheidsbestrijding geen eenvoudige opgove is en dot een structurele oonpok veel t'rjd, oondocht

en finonciële middelen vergt;
. het college in 2016 heeft besloten om von eenzoomheidsbestr'rjding een speerpunt von het beleid te

moken;

Constoterende dot:
. ernstige eenzoomheid leidt tot psychische, fysieke en mootschoppelüke gevolgen;
. er geen verdiepend ondezoek is uitgevoerd noor de verschillende vormen von eenzoomheid;
. een verdiepend ondezoek noodzokel'rjk is voor het opzetten von een succesvolle gerichte oonpok;
o motie Ml5/ó3lntegrole oonpok eenzoomheid slechts ten dele is uítgevoerd;
. orgonisoties hun krochten hebben gebundeld in het plotform 'Coolitie Erb'rj' en dot dit plotform

gemeenten ondersteunt met expertise en conferenties en dot de gemeente Hilversum nog geen
gebruik gemookt heeft von dit netwerk;

. vonuit het ministerie von VWS een octieprogrommo 'Eén tegen eenzoomheid' is ontwikkeld;

Vezoekt het college:
l. conform het octieprogrommo 'Eén Tegen Eenzoomheíd' een lokool octieprogrommo op te stellen en

hierbij gebruik te moken von de expertise die vonuit het octieprogrommo beschikboor wordt gesteld;



2. de prestotie indícotor'vermindering eenzoomheid' op te nemen in de begroting 2019 uítgoonde von de
c'rjfers von woorstootjegemeente.nl;

en goot over tot de orde von de dog^ .
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ChristenUnie, cD'fr
Mf 8166 Motie "Duurzaam omgaan met afualwater"

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 11 juli 2018,

overwegende dat
. regenwater geen afualstof is maar een noodzakelijke grondstof voor een leefbare

stad en natuur;
r in Hilversum nog steeds veel regenwater via gemengde rioolstelsels wordt afgevoerd

naar de rioolwater¿u iveringsinstallatie van Watemet;
. klimaatverandering leidt tot langere droogteperiodes en hevigere regenbuien;
o de lange droogteperiode in juni en juli 2018 heeft gezorgd voor veel verlept groen in

tuinen en openbare ruimte. Drinkwaterbedrijven roepen daarbij op om spaazaam
om te gaan met drinkwater;

o conform Waterwet de particulier zelf verantwoordelijk is voor de afvoer van
hemelwater op eigen terrein;

. regenwater na opvang goed gebruikt kan worden als gietwater voor de tuin en
openbaar groen in tijden van droogte;

o Hilversum een goed doorlatende ondergrond heeft die zeer geschikt is voor infiltratie
van overtollig regenwater;

o in de praktijk nog weinig te merken is van het voornemen van het college, zoals
verwoord in het Gemeentelijk Rioleringsplan(GRP) Hilversum 2015 - 2020: "De
gemeente stimuleert particulieren om schoon afstromend hemelwater naar de
bodem af te voeren", en hierover zelfs geen informatie te vinden is op de internetsite
van de gemeente.

verzoekt het college: Or^ ecctQ. Ae potù-t\ [t2;3 élsA Pt* \. U.ì^"1r"^
1. maatregelen te nemen waardoor particulieren worden gestimuleerd om regenwater

van daken en tuinen zelf op te vangen, te benutten en overtollig regenwater te
infiltreren in de ondergrond of aan te sluiten op een regenwaterriool (indien
aanwezig);

2. als gemeente hierin het goede voorbeeld te geven bij het omgaan met regenwater in

de openbare ruimte en gebouwen;
3. te onderzoeken;

o welk bedrag hiervoor in de periode 2O19 - 2022 gereserveerd moet worden
en;

o ten laste van welke begrotingspost dit dient te worden gebracht (rioolheffing
of een andere begrotingspost)

4. in het stimuleringsbeleid te ondezoeken of de rioolheffing kan worden
gedifferentieerd in een heffing voor huishoudelijk afvalwater en een aparte heffing
voor afuoer van regenwater dat nog is aangesloten op een vuilwaterriool, zodat de
kosten voor de inwoners van Hilversum inzichtelijk gemaakt worden;

5. hierin samen te werken met de zuiveringsbeheerder (Waternet),
watersysteem beheerder (Waterscha p Amstel, Gooi en Vechtstreek AGV) ;

6. en samen te werken met de regiogemeenten met het oog op delen van kennis en
aanvragen van subsidies.

en gaat over tot de orde van de dag
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D66p {þl_þl GROEI{LIIIKS

MOTIE M18/67 Meetbare prestatie-indicatoren

De gemeenteraad, bijeen op 11 iuli 2018, ter behandeling van de resultaatbepaling 2017,

Gonstateert dat bijna4}o/o van de prestatie-indicatoren (Pl) in de resultaatbepaling 2017 niet een

betrouwbaar meetinstrument blijkt te zijn waardoor de Raad niet voldoende in staat is te sturen op

basis van de Pl's.

Overweegt dat wethouder Walters tijdens de commissiebehandeling dd. 27 iuni 2018 een BVS

heeft toegezegd om de prestatie-indicatoren voor de begroting2019 te bespreken, alsmede de

wijze waarop deze prestatie-i ndicatoren worden samengestel d.

Stelt vast dat van het college toch verwacht mag worden dat zij in de basis meetbare indicatoren

kan bedenken, zodat de Raad zich kan buigen over de inhoud van de indicatoren en de hoogte

van de streefwaarden.

Verzoekt het college bij het opstellen/bedenken van de prestatie-indicatoren (PI)voor de

begroting van 2019 de volgende uitgangspunten in acht te nemen:

. Een Pl is altijd geformuleerd volgens het SMART-principe: Specifiek, Meetþaar, Acceptabel,

Realistisch en Tijdgebonden.

. Een Pl heeft altijd een streefwaarde.

. De meetbaarheid van de Pl moet gegarandeerd zijn gedurende de looptijd van de Pl

. Een Pl is alleen van waarde als de meetgegevens aan het einde van de looptijd actueel zijn en

gerapporteerd worden in exact dezelfde grootheid / samenstelling als de streefwaarde om zo

appels met appels te kunnen vergelijken.

. De verklaring bij de rapportage over de Pl is volledig en verschaft zoveel mogelijk inzicht over

alles wat van invloed geweest is op het al dan niet bereiken van de streefwaarde.

. Mocht het, gaande de looptijd, er naar uitzien dat een streefwaarde niet meer gehaald kan

worden dat deelt het college die kennis terstond met de Raad.

ls één van deze punten niet zeker, bedenk dan een andere Pl

En gaat over tot de orde van de dag.

Annemarie den Daas Jan

CDA
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GROENLINKS
ChristenUnie NUMMER: A18/46

AMENDEMENT "Aan de slag met meer laadpalen"

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 11juli 2018 bij bespreking van het

onderwe rp "jaa rstukken 2017 resu ltaatsbestemming"

OVERWEGENDE DAT:

o in de raad van 12 juli 2OL7 bij bespreking van de kadernota een motie (M17/50) is aangenomen
met als strekking om:. de inkomsten op wijkparkeren boven begroting in te zetten voor
voorzieningen om het parkeren in Hilversum beter te maken in de breedste zin van het woord:
meer parkeercopaciteit, fietsparkeren, loadpalen, P+R-voorzieningen en evt. het verlagen van de

tarieven;
o het college in haar raadsvoorstel schrijft om het voordeel op de parkeeropbrengsten van €

420.000,- ten dele te besteden aan de inbesteding van het straatparkeren en voor het resterende
deel van € 191.000,- nog in 2018 een besteding te vinden;

o het rekeningresultaat volgens de collegebrief van 26 juni 2018 €130.000,- lager uitvalt dan eerder
berekent en hierdoor dus nog een bedrag € 61.000,- te besteden is aan de in de motie Mt7150
benoemde doelen;

o gemak en zekerheid bij het onderweg kunnen laden van energie aan elektrische voertuigen
drempelverlagend is voor het overstappen naar elektrisch rijden;

¡ deze besteding bijdraagt aan de in het collegeakkoord genoemde doelstelling om:- het elektrisch
vervoer te stimuleren door het plaatsen von extra laodpalen bij gemeentelijke voorzieningen waar
vee I me nse n kome n. (zoa ls sportterreinen/-ha llen, winkelcentra e.d. ).

SPREEKTALS HAAR MENING UIT:
. bü het aanwijzen van plekken als randvoorwaarde te hanteren dat een goede balans tussen

algemeen en beperkt toegankelijke parkeerplaatsen behouden blijft.

BESLUIT:

¡ ln beslispunt 4 van het raadsbesluit het resterende resultaat ad € 6.362.000 te verlagen met
€61.000,- tot € 6.301.000,-, zodat dit beslispunt als volgt komt te luiden:
'4. Het resterende resultaat ad € 6.307.000,- te storten in de Algemene reserve"

o Een nieuw beslispunt 7 aan het raadsbesluit toe te voegen, luidende: "U¡t het voordeel op de
parkeerinkomsten € 61.000 te besteden oan extrq bij ge mee ntelijke voorzie ninge n."

nkelijke beslispunt 7 door num
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SP.
M18-54 Motie blauwe zone

De gemeenteraad van Hilversum, in vergadering bíjeen op 11juli 2018, behandelend de 'Kadernota
fina nciee I bee ld coa I itiea kkoord 2OL8-2O22',

Ovenaregende dat:
¡ verschillende buurten vragen om een blauwe zone;
¡ inwonersparticipatie hoog in het vaandel staat;
o het college als belangrijkste redenen voor het niet instellen van een blauwe zone noemt dat:

o handhaven lastig is, en
o het duur is;

o de parkeergelden elk jaar nog een dik overschot kennen;
o er extra geinvesteerd wordt in handhaving;
o de blauwe zone wélals instrument is opgenomen in het parkeerbr

Hilversum, en de optie om een blauwe zone in te stellen er dus w(

Jørwop¡e^

|1 I
àe")þ"g
tt^r¡ æÞ^Á

Verzoekt het college op:
1. met de buurten waar de vraag om een blauwe zone ligt (zoals de Gljsbrecht en Seinhorst) om de

tafel te gaan om toch nog eens te spreken over de blauwe zone;
2. het beleid blauwe zones te evalueren en voor de begrotingsbehandeling van 2019 naar de

gemeenteraad te brengen, inclusief eventuele aa npassingen.

En gaat over tot de orde van de dag.

B.

SP H¡

l Parkeerbeleid:
https://www.hilversum.nllHome/Parkeren/parkerenbeleid/Parkeerbeleid Algemeen/Parkeernota.pdf
2 Citaat: 'ln gebieden ver buiten het gereguleerde gebied kan een blauwe zone wel nog een optie zijn, zoals
bijvoorbeeld nu al het geval is bij de Riebeeckgalerij en op de Stephensonloon.'
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$P. ilI
M18/55: Motie geen uitsluitingen voor schuldhulp

De gemeenteraad van Hilversum, in vergadering bijeen op 11juli 2018, behandelend de 'Kadernota:
financieel beeld coa litieakkoord 2OL8-2O27'

Overwegende dat:
o in de Tweede Kamer een motiel is aangenomen over het niet langer uitsluiten van groepen zoals zzp-

ers, jongeren en studenten van gemeentelijke schuldhulpverlening;
o deze motie van het lid Jasper van Dijk tevens de regering verzoekt in 2019 de Kamer te rapporteren

indien er gemeenten zijn die nog wel dergelijke groepen uitsluiten;
o de Nationale Ombudsman in zijn rapport d.d. 19 januari 2018, getiteld Een open deuf , veel drempels

tot de schuldhulpverlening voor veel verschillende groepen heeft geconstateerd;
o ondernemers en zzp'ers volgens het actieplan Schuldhulpverlening worden doorverwezen naar twee

orga nisaties gespecia liseerd in sch uld hulpverlening aan ondernemers;
o ondernemers en zzp'ers echter ook kunnen worden doorverwezen naar de bijstand voor zelfstandigen

(bbz-)loket.

Verzoekt het college:
1. hulpvragers niet voorafgaand aan een eerste gesprek met een schuldhulpverlener uit te sluiten van de

schuldhulpverlening;
2. alle groepen die in Hilversum categoriaalworden uitgesloten van de schuldhulpverlening alsmede de

omvang daarvan te inventariseren
3. onderzoek naar deze groepen op te nemen in het onderzoek van de minimaeffectrapportage;
4. indien d¡t het geval is, ervoor te zorgen dat dergel'rjke groepen niet langer worden uitgesloten van

schuldhulpverlening;
5. de gemeenteraad te informeren over de resultaten van de inventarisaties en de effecten van de

maatregelen.

En gaat over tot de orde van de dag.

B¡ Verweij

P7øA
Verro\þr yew

t https://zoek.officielebekendmakingen.nllkst-24515-438.html en
https://www.tweedekamer.nllkamerstukken/detail?id=2018212560&did=2018D36389
2 https://www.nationaleombudsman.nl/onderzoeken/2018010-een-open-deur-onderzoek-naar-de-toegankelijkheid-van-de-
gemeentelijke
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$P.
M18/56: Motie investeren in mensen, WMO-dienstverlening op orde

De gemeenteraad van Hilversum, in vergadering bijeen op 11juli 2018, behandelend de Kadernota
fi na nciee I beeld coa I itiea kkoord 2018-2022',

Constaterende dat:
- de WMO-dienstverlening aan inwoners van Hilversum enorm van belang is en mensen

afhankelijk zijn van deze dienstverlening;
- het recente Rekenkamerrapport over de WMO, verschenen op 9 julijl., behoorlijke hiaten in de

d ienstverlening aa ntoont;
- De formatie voor de uitvoering van de Wmo (in aantal fte. per 10.000 inwoners) is in Hilversum

lager dan in de referentiegemeenten
- de ambities van dit college hoog zijn met betrekking tot de dienswerlening van het Sociaal Plein;
- tijdens de informatieb'rjeenkomst op het Sociaal Plein 28 junijl. werd gesteld dat de loonkosten

van 10 naar 9 miljoen moeten, en daarom het aantal medewerkers bij het Sociaal Plein naar
beneden moetvan 160 naar 140 FTE.

Ovenaregende dat:
- met minder mensen je niet meer werk kan doen en de gestelde ambities ook zonder de

aanbevelingen van de Rekenkamer ambitieus zijn;
- het college zegt de aanbevelingen van de Rekenkamer serieus te nemen en wil overnemen dan

weluitvoeren.

Verzoekt het college:
L. de FTE-reductie bij het Sociaal Plein voor 2018 en 2019 niet uit te voeren zodat er voldoende

mankracht is om de dienstverlening te optimaliseren;
2. in het eerste kwartaal 2019 te rapporteren over de uitvoering van de aanbevelingen van de

Rekenkamer en de ambities van het coalitieakkoord (namel'rjk: wachttijden 2 weken);
3. in het eerste kwartaal 2019 te rapporteren over de behaalde resultaten met betrekking tot het

terugdringen van de wacht- en doorlooptijden.

En gaat over tot de orde van de dag
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SP. 0,orL
Mtgl17 Motie nieuw inburgeringsstelsel

De gemeenteraad van Hilversum, in vergadering bijeen op 11juli 2018, behandelend de 'Kadernota:
fi na nciee I bee ld coa I itiea kkoo rd 20L8-2022',

Overwegende dat:
o minister Koolmees (SZW) heeft aangekondigd dat het inburgeringsbeleid drastisch op de schop gaatl;
o het doel van dit nieuwe beleid is dat nieuwkomers meteen aan het werk gaan en daarmee de taal

leren2;
o het huidige systeem, waarbij nieuwkomers zelf hun inburgeringscursus inkopen, wordt beëindigd.

Voorts overwegende dat:
o het nieuwe systeem de verantwoordelijkheid voor de inkoop van lessen bij de gemeenten legt;
. gemeenten tevens aan alle inburgeraars een inburgeringstraject moet gaan aanbieden, als onderdeel

van een individueel inburgeringsplan (PlP: Plan lnburgering en Participatie);
o dit nieuwe plan gaat betekenen dat gemeenten in de eerste periode zaken als huur en kosten voor

verzekeringen voor statushouders vanuit de b'rjstand gaan betalen;
o het nieuwe inburgeringsstelsel hogere taaleisen eist aan inburgeraars (Bl-niveau in plaats van A2),

omdat d¡t de kans op een baan vergroot;
o het nieuwe stelsel een uitdaging vormt voor gemeenten, zo ook voor Hilversum;
o de bedoeling is om het nieuwe inburgeringsstelsel al in 2020 van start te laten gaan;

o gezien het nieuwe inburgeringsstelsel al in 2020 in werking moet treden, het nodig is om in 2019 de
voorbereidingen te treffen.

Verzoekt het college:
1. een plan van aanpak op te stellen over hoe de gemeente het nieuwe inburgeringsstelsel in Hilversum

vorm gaat geven;

2. dit plan van aanpak, inclusief benodigd budget, voor de begrotingsbehandeling van 2019 aan de
gemeenteraad voor te leggen.

En over tot de orde van de dag.
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I https://www.google.nl /amp/s/nolnllgoogleam p/artikel/2239449-nieuwkomers-krijgen-persoonlijk-
in burgeringspla n-taa I niveau-om hoog. html
2 https://www.ríjksoverheid.nl/actue el/nieuws/21Lï/07 /O2/inburgering-op-de-schop-nieuwkomers-zo-
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SP. fìr ¡ ll
M18-58 Motie Verordening Adresnaamgeving en -nummering

De gemeenteraad van Hilversum, in vergadering bijeen op 1l juli 2018, behandelend de 'Kadernota
fi na nciee I bee ld coa I itiea kkoo rd 2OI8-2O22',

Overwegende dat:
. op diverse momenten gebleken is dat dat inwonersparticipatie bij het naamgeven van een straat

gewenst werd door inwoners (b'ljvoorbeeld bij Almansweide en het Molenpad);
o inwonersparticipatie in de Verordening Adresnaamgeving en -nummering niet opgenomen is;

o inwonersparticipatie wel tot hoog goed in de gemeente Hilversum is verheven;
o in het coalitieakkoord extra wordt ingezet op inwonersparticipatie;

Verzoekt het college:
L. de Verordening Adresnaamgeving en -nummering na te zien en aan te passen met betrekk¡ng tot

de mogelijkheid van inwonersparticipatie;
2. de verordening, inclusief de nadere regels ter bespreking en besluitvorming aan te bieden aan de

gemeenteraad in het vierde kwartaal 2018.

En gaat over tot de orde van de dag.
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SP.
M 18/59 Motie fusie-effectrapportage

De gemeenteraad van Hilversum, in vergadering bijeen op 11juli 2018, behandelend de 'Kadernota
fina ncieel beeld coa litieakkoord 2OL8-2O22'

Ovenrrregende dat:
r het college van plan is mee te werken aan een onderzoek naar de gemeentelijke herindeling;
o herindeling grote gevolgen kan hebben voor de inwoners van de betrokken gemeentes;
o de onderzoeken tot nu toe niet gericht zijn op de gevolgen van de herindeling voor de inwoners;
. er bij een fusie tussen scholen een onderwijseffectrapportage wordt uitgevoerd om te

onderzoeken wat de gevolgen zijn.

Verzoekt het college:
onderzoek te laten doen door een onafhankelijk bureau naar de gevolgen van de fusie voor de

inwoners met daarmee de volgende onderwerpen in acht te nemen:
o de effecten op de hoogte van de financiële lasten voor de inwoner;
o de kwaliteit van de dienstverlening aan de inwoner;
o de betrokkenheid van de inwoner bij de lokale politiek;
o de samenwerkingsverbanden tussen overheid en maatschappelijke organisaties en tussen

overheid en burgers en buurten;
o de bereikbaarheid en toegankelijkheid van de diensWerlening door de inwoners.

En gaat over tot de orde van de dag.
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M18/60 Motie Hilversum lnclusief 2.0

De gemeenteraad van Hilversum, in vergadering bijeen op 11juli 2018, behandelend de 'Kadernota:
fi na ncieel bee ld coa I itiea kkoord 2OL8-2022',

Constaterende dat:
¡ Nederland op 14 juli 2016 het VN-verdrag handicapl heeft ondertekend;
o het doel van dit verdrag is: het bevorderen, beschermen en waarborgen van de mensenrechten van

mensen met een beperking;
o in het verdrag staat aangegeven dat er ook een taak is voor de (lokale) overheid om ervoor te zorgen

dat de positie van mensen met een beperking verbetert.

Overwegende dat:
o het van belang is om aandacht te hebben voor inclusie en toegankelijkheid voor mensen met een

beperking in Hilversum;
o de belangen van mensen met een beperking betrekking hebben op vele verschillende terreinen (zorg,

wonen, veiligheid, openbare ruimte, werk en inkomen, sport, verkeer, etc.).

Verzoekt het college:
L. zich tot doel te stellen de inclusie van mensen met een beperking én de toegankelijkheid in alle

domeinen in Hilversum te bevorderen;
2. een pilot 'projectmanager inclusie' voor een jaar aan te stellen, die zich zal inzetten van de rechten en

belangen van mensen met een beperking in alle domeinen en de uitvoering van het VN-verdrag

handicap; ú-( )Q,,vt e-nt, Q.e.Ev{V e,
3. de pilot te financieren vanuit de+e6effe€e{sba{Ðornein;
4. na een jaar de pilot met de gemeenteraad te evalueren in de raadscommissie.

En ga at over tot de orde van de dag.

U
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Toelichting
Gezien de be langen mensen met een beperking betrekking hebben op verschillende terreinen, is

'inclusie' onderdeel van vrijwel alle wethoudersportefeuilles. Hierbij moet voorkomen worden dat a) werk
dubbel wordt uitgevoerd, dan wel helemaal niet wordt gedaan, of b) dat de doelgroep wordt vergeten. En

is het dus van belang om één persoon aan te stellen die zich met'inclusie' bezighoudt.

Bia

SP

rvtßtb
!q

Uo\
o\ U

o
F

c)
U o o.

(A
¡Ú t*

F

V t-l a O 0 C) ê Õ z z Õ
T þ 6 T 6 q q Z O ó I

I https://www.mensenrechten.nl/nl/mensenrechten-van-mensen-met-een-beperking



SP"
M18-61 Motie Jongerenbus

De gemeenteraad van Hilversum, in vergadering bijeen op 11juli 2018, behandelend de 'Kadernota:
f i na ncíee I bee ld coa litiea kkoo rd 2OL8-2O22',

Overwegende dat:
o in Hilversum oorspronkelijk één jongerenbus was;
. na een aangenomen motie in 2015 een tweede jongerenbus kwam;
¡ de eerste jongerenbus inmiddels afgeschreven is en niet meer rijdt;
o de (oorspronkel'rjk tweede en nu dus enige jongerenbus) in april 20L7 in gebruik werd genomen

als generotiebus;
o de oorspronkelijk jongerenbus aan een behoefte voldeed en een effectief instrument is

gebleken;
o de generatiebus nu veel breder ingezet wordt en ook voorziet in een behoefte maar daardoor

dus minder beschikbaar is voor jongeren;
¡ de vraag naar jongerenontmoetingsplekken nog steeds groot ís;

. een tweede bus in een behoefte kan voorzien.

Verzoekt het college op:
1. te onderzoeken of een tweede bus aangeschaft kan worden zodat er weer twee mobiele

ontmoetingsplekken (voor jongeren) beschikbaa r zijn.

En over tot de orde van de dag.
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M18-62 Motie Ruim op die regels!

De gemeenteraad van Hilversum, in vergadering bijeen op 11juli 2018, behandelend de 'Kadernota:
fina nciee I beeld coa I itiea kkoo rd 20L8-2O22',

Ovenvegende dat:
. wil als gemeente op een goede wijze willen communiceren met onze inwoners;
. samen met en voor die inwoners de zaken voor elkaar willen krijgen;
o het dan niet past dat er tal van onnodige regels zijn;
o vele gemeenten kiezen voor dereguleren van de Algemene Plaatselijke Verordening;
o sommige regels onnodig, onduidelijk en moeilijk te handhaven zijn (zoals het krijtverbod);
o als er regels zíjn er ook adequaat en consistent op gehandhaafd moet (kunnen) worden;
r afschaffen van regels meer vr'rjheid voor de mensen geeft;
o anderzijds het afschaffen van regels ook meer verantwoordel'rjkheid van de mensen zelf vraagt,

wat in een part¡c¡patiemaatschappij past.

Verzoekt het college:
1. de Algemene Plaatsel'rjke Verordening Hilversum 2010 en eventuele daarop gebaseerde nadere

regels na te zien op onnodige regels en/of regels waar al twee jaar niet op gehandhaafd is;

2. een overzicht van de regels te maken, inclusief een gemotiveerd advies van het college om deze

te schrappen ofte behouden;
3. dit overzicht ter bespreking en besluitvorming voor te leggen aan de gemeenteraad in het vierde

kwartaal2018.

En gaa over tot de orde van de dag
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M18-63 MotÍe Woonfonds ¡r.þf eø/u CL
De gemeenteraad van Hilversum, in vergadering bijeen op 11juli 2018, behandelend de 'Kadernota:
fina ncieel beeld coa litieakkoord 2OI8-2O22

Overwegende dat:
. er krapte is op de huizenmarkt voor goedkope- en middeldure woningen;
o het zowel R'rjksbeleid, als lokaal beleid is om mensen zolang mogelijk thuis te laten wonen;
o het voor starters en/of blijvers, dankzij een veranderde financiële markt, lastiger is om een

(aanvullende) hypotheek te krijgen;
o de startersleningl een effectief hulpmiddel is gebleken om starters op weg te helpen;
o won¡ngbouwcorporaties dit echter, vanwege gewijzigde wetgeving, niet meer mogen aanbieden;
o de bl'rjversleningz een middel is om mensen langer in hun huis te kunnen laten wonen;
o de gemeenteraad eerder, per motie Mt7l39, het college de opdracht heeft gegeven om te

onderzoeken of de blijversleníng een bruikbaar instrument zou zijn;
o de Adviesraad Sociaal Domein erop heeft aangedrongen om de blijverslening alsnog in Hilversum in te

voeren3;
¡ het college welgekozen heeft voor het inzetten van wooncoaches;
¡ de inzet van wooncoaches zinnig is, maar dat dezen geen financíële middelen in het instrumentarium

hebben;
. een huurcompensatieregeling mensen kan ondersteunen op het moment dat de lasten van een

huurwoning (door plotselinge daling inkomen of door schulden) groter worden dan zij kunnen dragen;
o verschillende steden al werken met een woonfonds, waaronder UtrechÚ, Amsterdams en Almere6.

Verzoekt college:
L. onderzoek te doen naar de mogelijkheden voor het instellen van een lokaal of regionaal woonfonds om

starters, blijvers en mensen met te hoge woonlasten te ondersteunen;
2. in dit onderzoek in ieder geval opties uit te zoeken voor de starters- en bl'rjverslening,

woo n kostentoeslag en/of een huu rcom pensatieregeling;
3. de uitkomsten van dit onderzoek en eventuele voorgestelde maatregelen te delen met de

gemeenteraad bij de bespreking van het Hilversumse Woonbeleid in oktober doch uiterlijk bij de

behandeling van de begroting 2019.

En gaat over tot de orde van de dag

?L(all
Verweij

t https://www.svn.nl/particu lieren/lening/starterslening
2 https://www.svn.nl/particulieren/lening/blijverslening. Verordening blijverslening
Huizen:http://decentrale.regelgeving.overheid.nl/cvdr/XHTMLoutput/Actueel/H uizen/478907.htm1
3 Brief van 25 januari 2018: Ongevraagd advies heroverweging invoering blijverslening. Overigens adviseerde de

adviesraad eerder positief over de invoering.
4 Utrecht: https://www.hetvierdehuis.nllPaginas/Subsidies
s Amsterdam: https://www.amsterdam.nllveelgevraagd/?produclid=%7P;6862F814-E854-4A7E-8893-
FB0FCB0C6s60%7D
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I nlegrole qo n po k sui'cideprevenlie

Motie CDA HILVERSUM I I juli 2018 Nummer Ml8/ó5

Ondenrerp : I n tegrole oon pok suibidepreventie

De rood von de gemeente Hilversum, in vergodering b'rjeen op I I juli 2018,

Overwegende dot:
. er in 2O16in Nederlond 1.894 mensen z'rjn overleden door suibide en meer don meer don 

.l00.000

sul'cidepogingen worden ondernomen en dot er ruim 485.000 mensen wel eens denken oon
suì'cide;

. in de regio Gooi en Vechtstreek in 2O14:24, in 201 5:24, in 201ó: 33 en in 201 7:24 zelldodingen
hebben plootsgevonden;

o 50% von de mensen die ín Nederlond zelfmoord plegen géén contoct heeft met de GGZ of
ondere hulpverleners;

. signolen vook niet herkend worden door instonties en fomilie;

. het voor de directe omgeving niet oltijd duidel'rjk is woorze met hun vrogen en zorgen terecht
kunnen;

r De impoct von (pogingen tot) sur'cide voor de noosten enorm is.

Constoterende dot:
o su'ibidepreventie niet opgenomen is in het gemeentel'rjk of regionole preventiebeleid;
. sui'cide veel impoct heeft op de hulpverleners;
. de mootschoppel'rjke impoct zeer groot is;

. het succesvolle Supronet Community-model (zie toelichting) vonuit het ministerie von VWS en
I l3 Zelfmoordpreventie olin een oontolregio's wordt gelmplementeerd.

@
ïmEnsm

Vezoekt het college:
Om door de Regio Gooi en Vechtstreek een octieplon 'sui'cidepreventie'
hierover de gemeenterood uíterlijk het nojoor te informeren. Dit suibid
leiden tot een regionole integrole oonpok

en goot over tot de orde

en Doos Bionco
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Wot houdt de Supronet Community-oonpok in?

Volgens internotionool voorbeeld, richt de Supronet Communify-oonpok zich tegel'rjkertljd op vier
octies:
o Versterken von sui'cidepreventie in de huisortsproktijk. Het goot om het signoleren, bespreken,

dÍognosticeren en odequool behondelen of verwijzen von sui'cidool gedrog. Híerb'rj hoort het
moken von ofsproken met ketenportners over doorverw'rjzen en intercollegiool overleg.
Ketenportners kunnen zijn POH-GGZ, het w'rjkteom, ziekenhuis {PAAZ) en ggz (crisisdienst).

o Troinen von gotekeepers in welz'rjnsorgonisoties, op scholen, in kerken, in wijkteoms, in bedr'rjven
en b'rjsporlverenigingen in het herkennen von en omgoon met su'i'cidool gedrog.

o Actief benoderen von specifieke risicogroepen voor hulp door (eerste- of tweedel'rjns)
zorgprofessionols en/of door noosten uit hun sociole omgeving. Het goot enez'rjds om mensen
(met nome monnen) von middelbore leeftijd met een orbeidsongeschiktheids- of
b'tjstondsuitkering en ondez'ljds om jongeren Tussen de l2 en de 25 joor (wooronder ook LHBT-

jongeren).
. Orgoniseren von een effectieve publiekscompogne gericht op diverse doelgroepen. Vio ollerlel

communicotiemiddelen (wooronder folders, films, events, sociol medio) en de inzet von lokole
medio (kronten en televisiezenders) breng je in jouw regío sui'cidepreventie onder de
oondocht.

Succesvolle internotionole voorbeelden
Het Supronet Community-model is ontwikkeld en ondezocht door de Europeon Allionce Agoinst
Depression (EAAD) en inmiddels in meer don l5 londen toegepost. ln Duitslond heefi dit
progrommo in twee joor tijd geleid toI32% vermindering von sui'cidepogingen en sui'cides.
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Motie M18/68: Veiligheid op orde

De gemeenteraad van Hilversum in vergadering bijeen op 11juli 2018,

Overwegende dat:

. het college prioriteit geeft aan de keten van welzijn, zorg en
veiligheid;

. die prioriteit zich vertaalt in de aanstelling van extra BOA's;

. de intentie is om deze BOA's een brede bevoegdheid te geven:

. het niet de bedoeling is dat BOA's taken van de politie overnemen;

. landelijk de vigerende norm is dat per 5000 inwoners 1 wijkagent
beschikbaar is;

. het kabinet recent landelijk een verhoging van het aantal
wijkagenten heeft toegezegd ;

o in 2015 een motie "Wijkagent als spil in de wijk'door de raad is
aangenomen (M15-1);

. deze motie het college onder meer opdroeg om in de evaluatie van
het IVP aan te geven of er per 5000 inwoners 1 wijkagent
beschikbaar is die 80o/o van zijn of haar de tijd besteed aan wijk- en
buurtgericht werken.

Constaterende dat:

. in de evaluatie IVP deels uitvoering is gegeven aan de motie;

. de evaluatie stelt dat er 12 wijkagenten, 2 jeugdagenten en 4
operationeel experts voor wijk- en buurtgericht werk beschikbaar
zijn;

. de evaluatie erkent dat het niet gelukt is om het aantal wijkagenten
substantieel te verhogen conform de norm;

. de evaluatie onvermeld laat of wijkagenten daadwerkelijk 80o/o väh
hun tijd besteden aan wijk- en buurtgericht werken;

. uitgaande van een conservatieve schatting van het inwonertal in
Hilversum minimaal 17 wijkagenten beschikbaar dienen te zijn.
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Verzoekt het college:

te bewerkstelligen dat het aantal wijkagenten in Hilversum in
overeenstemming wordt gebracht met de landelijk norm;
te bewerkstelligen dat wijkagenten B0o/o van hun tijd inzetbaar zijn
voor wijk- en buurgericht werken.

en gaat over tot de orde van de dag.

Ruud Verk len, ¡j, sP J.

HvH An ne e Jong, D66,
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MOTIE "OP DE BRES VOOR HET METROPOLE'
Nummer: M18/69

De gemeenteraad van Hilversum, bijeen op 11 juli 2018, ter behandeling van de 'KadernotaÆinancieel
beeld-Coalitieakkoord 2018 van de gemeente Hilversumo,

Constaterende dat:

. het Metropole Orkest, opgericht in 1945 onder beschermheerschap van Het Koninklijk Huis en

sindsdien residerend in Hilversum, deel uitmakend van het MCO, een uniek orkest is met een

enoÍne nationale en intemationale reputatie;

. het Metropole orkest eveneens van grote waarde is voor het culturele klimaat in Hilversum en onze

regio;

. het Metropole orkest bij de minister van Cultuur de noodklok heeft geluid over het structurele

financiële tekort van het orkest;

. het Metropole orkest vanwege dit tekort moeite heeft om het behoud van de kwaliteit te garanderen;

. nu al orkestleden niet fulltime aangesteld worden en extra banen moeten nemen om financieel het

hoofd boven water te houden;

. de Minister van Cultuur heeft aangegeven - in ieder geval tot aan de inwerkingtreding van de

nieuwe financiële verdeling van de Culturele Basisinfrastructuur per 202I- onvoldoende in het
terugdringen/opheffen van de financiële tekorten-die het Metropole Orkest in haar kwalitatieve
voortbestaan bedreigen- te kunnen voorzien;

. de minister op basis hiervan een beroep doet op de regio Gooi en Vechtstreek en de gemeente om
mee te helpen (tijdelijk en deels) in die tekorten te voorzien.

Overwegende dat:

. orkesten in het algemeen kwaliteit opbouwen over een langjarige periode en verlies van kwaliteit
niet makkelijk te herwinnen is;

. het Metropole Orkest zeer goed past in het profiel en het karakter van Hilversum en de Gooi en

Vechtstreek en als zodanig een verbindende rol in de regio kan spelen;

. het Metropole Orkest een nóg grotere bijdrage kan leveren aan het culturele leven van Hilversum
en de regio met name door meer optredens in onze regio en bijdragen aan de cultuureducatie van
jeugd in onze regio.

Spreekt als mening uit dat:

. Hilversum het belangrijk vindt om het Metropole Orkest tot aan de nieuwe beleidsperiode van de

Culturele Basisinfrastructuur te helpen haar voortbestaan en kwaliteit te waarborgen;

. Hilversum de relatie met het Metropole Orkest kan versterken door het aangaan van een structurele
programmatische subsidierelatie onder de voorwaarden dat het Metropole Orkest vaker optreedt in
de Mediastad en bijdraagt aan de regionale cultuureducatie;



de regio Gooi en Vechtstreek én de regiogemeenten een bijdrage kan worden gewaagd voor het
Metropole Orkest vanwege haar voor de regio unieke karakfer en kwaliteit en de potentiele bijdrage
die het orkest aan het culturele klimaat en de cultuureducatie in de regio kan leveren.

VERZOEKT HET COLLEGE:

1. met het Metropole Orkest in gesprek te gaan over de mogelijkheden om een verdere bijdrage
aan het culturele klimaat (bv. door jaarlijkse concerten) en cultuureducatie aan Hilversum en

de regio te leveren;

2. in en met de regio te bespreken welke ondersteuning (bv. € 1,00 per inwoner) er vanuit de

regio en/of buurgemeenten in de Gooi en Vechtstreek mogelijk is;

3. met de Minister van Cultuur te bespreken onder welke voorwaarden en in welke mate het
Rijk bijdraagt aan de tijdelijke ondersteuning - tot aan202L - van het Metropole Orkest;

4. naar aanleiding van deze gesprekken de Raad een voorstel voor te leggen vóór de
begrotingsbehandeling waarin wordt aangegeven onder welke voorwaarden de gemeente

ruimte in haar begroting kan wijmaken voor de structurele ondersteuning van het orkest (bv.
ter hoogte van € 1,00 per inwoner) . Deze ondersteuning te dekken vanuit de verhoging van
het cultuurbudget, zoals in het coalitieakkoord voorzien;

5. in datzelfde voorstel vóór de begrotingsbehandeling aan de Raad aan te geven:

* wat de totale tijdelijke financieringsbehoefte tot aan 2021vanhet Metropole Orkest is;

* onder welke voorwaarden en in welke mate het Rijk tot aan202l bijdraagt aan de

ondersteuning van het Metropole Orkest;

* onder welke voorwaarden en in welke mate Hilversum en de (gemeenten in de) Regio Gooi
en Vechtstreek het Metropole Orkest tot aan 2021 kunnen ondersteunen (bv. ter hoogte van
€ 1,00 per inwoner) en waar deze bijdrage uit wordt gedekt.

En gaat over tot de orde van de dag.

Marijke Groesz "..,-"-F: Vogel'''
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HITUERSUM

MOTIE *DUURZAAMHEID VOOR KWETSBARE \ilIJKEN"
Nummer: M18/70

De gemeenteraad, bijeen op 11 juli 2018,

Constateert het volgende:
. het coalitieakkoord kent een ambitieuze paragraaf over duurzaamheid, waarin het plan is opgevat

om de komende vier jaar tot een 'energietransitie' te komen voor Hilversum;

. Platform 3l en Nyørode Business University ontwikkelen een aanpak om met een integrale

werkwijze duurzaamheid milieutechnisch en sociaal mogelijk te maken, ook in kwetsbare wijken;

. deze aanpak vertaalt zich in een experimentenprogramma waar twaalf gemeenten aan kunnen

deelnemen. Meer informatie hierover is te vinden op https://www.platform3l.nl/nieuws/ooroep-
verduurzaming-van-kwet sb are-wij ken;

. dat de op de website genoemde deadline van 13 juli erg kort dag is voor de gemeente Hilversum
om tot een weloverwogen besluit te nemen over het deelnemen aan deze pilot.

Overweegt het volgende:

. volgens Platform3l is er nog tijd tot de startbijeenkomst van 19 september voor de gemeente

Hilversum om zich hiervoor aan te melden, en dat de gemeente daarna alsnog een definitief besluit

mag nemen over deelname aan de pilot;

. het is volgens Platform3l niet de bedoeling dat gemeentes na de start in 2018 kunnen instromen,

maar dat uitstroom van jaar op jaar wel mogelijk is;

. de gemeente zou deze kans kunnen aangrijpen om met ondersteuning van dit kennisplatform de

energietransitie in kwetsbare wijken in Hilversum op een eerlijke, integrale en sociale manier door
te voeren-

VERZOEKT HET COLLEGE:

om contact op te nemen met Platform3l over de mogelijkheden en voorwaarden van deelname voor
de pilot ooDuurzaamheid in kwetsbare wijken;

om te onderzoeken op welke manier en in welke (kwetsbare) wijken deelname aandezepilot kan

bijdragen aÍ¡n een eerlijke, sociale en integrale energietransitie;

om de raad voor 19 september te informeren over het besluit van het college om deel te nemen aan

de pilot "Verduurzaming van kwetsbare wijken".

En gaat over tot de orde van de dag.

Femke van Drooge
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Motie nr L8/7L .,,ì

Prudent financieel beleld

Qr*wsehOrzrag¿" OL
De raad van de gemeente Hilversum in vergadering bijeen op 11juli 201.8 behandelende de

kadernota 2018;

Overwegende dat:

het coalitie akkoord een groot aantal intensiveringen van beleid en uitvoering bevat die een
stevig beslag leggen op de financiële middelen van de gemeente Hilversum
een groot deel van deze plannen betaald kunnen worden uit het accres van de rijksbijdrage aan
het gemeentefonds vanwege de zich voorspoedig ontwikkelende economie
het college zich ook van zijn prudente kant laat zien door een aantal posten op te nemen die nu

al een beslag leggen op de financiële middelen zonder directe (boekhoudkundige) noodzaak
daartoe, zoals de posten t.b.v. de ontwikkeling van het Stationsplein e.o.

in de meerjarige raming van de kadernota, naast de winstneming uit project Anna's Hoeve, in
totaal ca. 8 miljoen euro uit reserves, voorzieningen en stelposten die bijdragen aan het
weerstandsvermogen, gehaald wordt;

Voorst overwegende dat:

tussen 2Ot7 en 20L8 de uitgaven in het sociaal domein (WMO en jeugdzorg) zich ontwikkeld
hebben van en overschot van 4,5 M€ in 2016 naar een tekort van 3,3 M€ in 2017 en de
meerjarenraming met deze ontwikkeling geen rekening houdt;
het college nog geen begin heeft gemaakt met het keren van deze ontwikkeling en/of het in
financiële zin in goede banen leiden;
het niet duidelijk wordt waarom de stelpost autonome ontwikkelingen, die per 2018 begroot is

op 1,7 M€ gemiddeld per jaar, nu opeens weer sterk afgeraamd kan worden;
voorshands niet duidelijk is hoe het inzetten van de spaarvoorziening riolering (gegeven het
gemeentelijk rioleringsplan en arl.228a gemeentewet) kan leiden tot een verruiming van ca. 1
M€ jaarlijks;

er tussen 2015 en voorjaar 20L8 geen noemenswaardige beperking is geweest van het tekort op
de BUIG en dat het college desalniettemin na een besparing van 2,5 M€ (conform begroting) te
realiseren per 2O2Q, een extra besparing van 1 M€ in 2A2l en 2022 heeft begroot;
veel voornemens van het college nog amper een uitwerking hebben gekregen, en slechts zeer
globaalgeraamd zijn;

Tenslotte overwegende dat:

ook in tijden van voorspoedige economische ontwikkelingen doelmatigheid en effectiviteit van
beleid en de gemeente financiën leidend moet zijn en een scherp oog voor ontwikkeling van het
totaal budget nodig blijft
een beslag van ca. 8 M€ op reserves en voorzieningen in combinatie met de genoemde risico's
als groot wordt gezien
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Verzoekt het college:

7. bij de uitwerking van de begroting2}lg nadrukkelijk rekening te houden met de houdbaarheid
van de meerjaren begroting;

2. risico's en tekorten uit voorgaande jaren beleidsmatig en financieel te adresseren en in de

begroting getrouw te ramen;
3. bij de uitwerking van nieuwe beleidsvoornemens ook te bezien of oud beleid vervangen kan

worden (oud voor nieuw);
4. de onder'voorts overwegende'genoemde punten expliciet te bespreken bij de begroting 2019

En gaat over tot de orde van de dag.
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Motie vreemd aan de orde van de dag:
Verkennen Natuurzwemvijvers Anna's Hoeve

De gemeenteraad van Hilversum, in vergadering bijeen op LL juli 2018,

Overwegende dat:
- (natuur)recreatie integraal onderdeel uitmaakt van het plan Anna's Hoeve;
- de invulling van de recreatiemogelijkheden nog onderwerp van gesprek is;
- er in het gebied sprake is van droge en natte natuur(vijvers);
- deze vijvers onder meer vanuit andere vijvers en via het hemelwaterriool gevoed worden

met vuil regenwater en daardoor niet geschikt zijn als natuurzwemvijver;
- er diverse (natuurlijke) manieren zijn om vuil regenwater (en andere vormen van vuil water)

te zuiveren (bijvoorbeeld door middelvan een heloflftenfilter).

ls van mening dat:
- (natuur)recreatie en mogelijkheden om buiten te spelen en te sporten waardevol zijn voor

Hilversummers van alle leeftijden.

Verzoekt het college:
- om samen met partners als Provincie N-H, Waterschap AGV/Waternet en het GNR te

verkennen wat ervoor nodig zou zijn om van de vijvers op Anna's Hoeve 'natuurzwemvijvers'
te maken;

- de raad over de uitkomsten van deze verkenning te informeren.

En gaat over tot de orde van de dag.

Fractie HvH Fractie VVD GroenLinks

Regie Redmeijer itske vd Linde Edwin Göbbels Lex van aarden
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